



Tanzen in den Niederlanden / Dancing in the Netherlands

*Barbara Reinhartz, Motiveters, Coast Riders
and / und EAASDC Representative for The Netherlands*

Dear fellow dancers,

slowly the temperatures are rising and the summer is approaching. This also means that the Dutch clubs will have their summer breaks in July and August. After that the new dance season will start. Details about the club nights you can find on www.squaredance.nl.

Of course you may receive a signature for your friendship books when you visit a club night, also when the club is only a member of the NVSD (the Dutch association of square dance clubs) and is not a member of EAASDC.

Before the summer break the last special will be held on 15 June, the Rainbow Dance in Den Bosch with Jörg Biewald as Guest caller and Guido Gircour from Belgium as Guest cuer.

After the summer break, the first special will be the Summer Farewell on 26 October (when we have an extra hour to party) with Jerry Jestin as guest caller. This is his good bye to the Netherlands as a caller. The special will be held in the same hall as the Rainbow Dance.

I hope to see you soon on a dancefloor in the Netherlands!

Barbara Reinhartz,

Representative of the Netherlands to the EAASDC-Board

Liebe Tänzer,

so langsam klettern die Temperaturen und naht der Sommer. Das bedeutet auch, dass in den Niederlanden die Clubs Sommerpause machen im Juli und August. Danach geht die Tanzsaison mit den Clubabenden wieder los. Details findet ihr auf www.squaredance.nl.

Natürlich gibt es auch Unterschriften im Friendshipbook, wenn ihr Clubabende besucht, auch wenn die Clubs nur Mitglied der NVSD (des niederländischen Dachverbands der Squaredance clubs) und nicht Mitglied der EAASDC sind.

Vor dem Sommer gibt es den letzten Special am 15. Juni: den Rainbowdance in Den Bosch mit Jörg Biewald als Guestcaller und Guido Gircour aus Belgien als Guestcuer.

Nach der Sommerpause ist der erste Special der Summer Farewell am 26. Oktober (wenn wir in der Nacht eine Stunde extra zum Feiern haben) mit Jerry Jestin als Guestcaller, der damit als Caller Abschied nimmt von den Niederlanden. Der Special findet in derselben Halle statt wie der Rainbow Dance.

Hoffentlich bis bald irgendwo auf einer niederländischen Tanzfläche!

Barbara Reinhartz

Vertreterin der Niederlande im EAASDC-Board